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Onderwerp Verpaupering Passerette - Vervotgvragen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Beheer openbare ruimte

PortefeuiItehouder wethouder Raaijmakers

Schriftelijke vraag

ln juti dit jaar heeft de VlP-fractie a[ vragen gestetd over de erbarmelijke staat van de Passeretle;
Het gebruik en de ligging van de Passerelle nodigen niet uit voor frequent gebruik, waardoor er
minder toezicht is. Het gevotg hiervan is dat de Passeretle vaak het stachtoffer is van vandatisme.
De bijgaande foto's spreken wederom voor zich.

De VLP betreurt dit zeer en heeft hierover de votgende vragen:

1) Bent u bekend met het in de foto's getoonde vandalisme? Zo ja, heeft u ook een onderzoek

2)
naar de daders laten instetten, om zo de daders aan te kunnen pakken?
Hoe vaak is er sinds de ingebruikname van de Passerette schade ontstaan door vandalisme
of batdadigheden en wat zijn tot nu toe de kosten geweest voor het herstellen van deze
schade?
Hoevee[ van de gemaakte kosten heeft u kunnen terugvorderen op de daders?
ln onze eerdere vragen hebben wij geopperd dat cameratoezicht het gebruik van de
Passerette kan aanmoedigen en vandalisme of criminele activiteiten kan ontmoedigen. ln
uw beantwoording heeft u aangegeven de mogetijkheden hiertoe te zulten onderzoeken.
Kunt u inmiddets aangeven of cameratoezicht op de Passeretle mogetijk is? Zo ja, op welke
termijn kunt u dit reatiseren en wat vindt u eryan om daar de impuls extra stagkracht
Handhaving & Toezicht voor in te zetten? Graag uw reactie.
Welke andere maatregeten kunt u treffen om te voorkomen dat de Passerelte slachtoffer
wordt van vandatisme en om er daarnaast voor te zorgen dat het gebruik van de Passerette
verhoogd wordt?

3)
4)

5)

Namens de VLP,

Arwen van Gestel en Witbert Brouwers
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Beantwoording:

1 ) Bent u bekend met het in de foto's getoonde vandalisme? Zo ja, heeft u ook een
onderzoek naar de daders laten instellen, om zo de daders aan te kunnen pakken?

Ja. Wij hebben in november en december 2018 vier aangiftes van vernieling gedaan. Die
zijn door de politie bekeken. De politie heeft geen verder onderzoek ingesteld.

2) Hoe vaak is er sinds de ingebruikname van de Passerelle schade ontstaan door
vandalisme of baldadigheden en wat zijn tot nu toe de kosten geweest voor het
herstellen van deze schade?

Van 2015 tot en met 2017 zijn er gemiddeld ongeveer drie keer per jaar vernielingen
aangericht. Dit aantal is in 2018 gestegen. De kosten voor herstel (en hoge kosten voor
een extra voorziening tegen vandalisme) bedragen vanaf 2015 in totaal ongeveer een
ton.

3) Hoeveel van de gemaakte kosten heeft u kunnen terugvorderen op de daders?

Ondanks pogingen daartoe is het niet gelukt om de kosten te verhalen op de daders

4) ln onze eerdere vragen hebben wij geopperd dat cameratoezicht het gebruik van de
Passerelle kan aanmoedigen en vandalisme of criminele activiteiten kan ontmoedigen. ln
uw beantwoording heeft u aangegeven de mogelijkheden hiertoe te zullen onderzoeken.
Kunt u inmiddels aangeven of cameratoezicht op de Passerelle mogelijk is? Zo ja, op
welke termijn kunt u dit realiseren en wat vindt u ervan om daar de impuls extra
slagkracht Handhaving & Toezicht voor in te zetten? Graag uw reactie.

Op de passerelle is sprake van vandalisme: bekladding en vernieling. Het betreft
daarmee verloedering van de openbare ruimte. Cameratoezicht zoals ingezet in het
uitgaansgebied komt hiervoor niet in aanmerking. We gaan begin 2019 onderzoeken of
cameratoezicht in het kader van objectbeveiliging wel mogelijk is. De impuls extra
slagkracht zal niet worden ingezet voor de bescherming van gemeente-eigendom.

5) Welke andere maatregelen kunt u treffen om te voorkomen dat de Passerelle slachtoffer
wordt van vandalisme en om er daarnaast voor te zorgen dat het gebruik van de
Passerel le verhoogd wordt?

Door afspraken met het Kellebeekcollege is de Passerelle voor het gebruik en sociale
controle eigenlijk te vroeg aangelegd. Met de verdere ontwikkeling van Stadsoevers zal
het gebruik en de sociale controle toenemen.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

lnge Raaijmakers
Wethouder vitale wijken en dorpen, openbare ruimte, welzijn en HBHplus


